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Az elmúlt héten szerdán (2015-04-08) stábunk Kabán készített egy anyagot az RTL
megbízásából, a polgármester asszony jutalmazásával kapcsolatban. A riport akkor este
adásba került, és másnap beszédtéma volt városunkban is.

  

 

  

 

  

 

  

 

      

Először nem is terveztük, hogy saját oldalunkon is hírt adunk a riportról, de miért ne! Az RTL
adása
után, másnap, 2015-04-09-én csütörtökön megjelent egy írás 
„Nyílt levél Szegi Emmához, Kaba polgármesteréhez"
címmel, a Jobbik Magyarországért Mozgalom Kabai Alapszervezete részéről. A nyílt levelet
rögtön megosztotta a Jobbik Hajdúszoboszlói elnöke Jónás Kálmán is a facebook oldalán. A
nyílt levél több pontban kérdéseket intéz a polgármester asszonyhoz, de közben elfelejtette
megjelölni a hír forrását. A jobb érthetőségért így a fent belinkelt két anyag  egymás mellett
sokkal érthetőbb. A másik ok, amiért mégis közreadjuk a riportot, az az, hogy sok közös
kapcsolat van Kaba és Hajdúszoboszló között. Az egyik, hogy mindkét város az
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http://rtl.hu/rtlklub/hirek/2-es-fel-millios-jutalom-elore
http://rtl.hu/rtlklub/hirek/2-es-fel-millios-jutalom-elore
http://kaba.jobbik.hu/content/nyilt-level-szegi-emmahoz-kaba-polgarmesterehez
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„adósságmentes" települések közé tartozik. Amiben különbözőek vagyunk az, hogy Kaba
megkapta és már el is költötte a megérdemelt jutalmat, míg Hajdúszoboszló csak várja a
postást, hogy egyszer csak küldik azt a levelet és a honoráriumot. A másik különbség az a két
város között, hogy az őszi önkormányzati választáson Dr. Sóvágó László nem ment Kabára
kampányolni, Szegi Emma ellen, viszont Szegi Emma népes kis csoporttal érkezett Kabáról
Hajdúszoboszlóra szeptember 25-én a Fidesz fórumra, és arra bíztatott mindenkit, hogy „Dr.
Sóvágót le kell váltani"!
A forgatás napján a polgármester asszony egyébként nagyon szívesen fogadta stábunkat, csak
fontos elfoglaltságára hivatkozva sürgősen távozott az épületből és a jegyzőre bízta a
nyilatkozat megtételét.

  

  

Szegi Emma kampánybeszéde Hajdúszoboszlón Dr. Györgyi Zoltán mellett
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  A teljes FIDESZ vezérkar, itt még bíztak a győzelemben, ami később 1:7 lett.     Szoboszlói Színes– Buzási LászlóA helyi hírek forrása mi vagyunk! – Minden jog fenntartvawww.szoboszloihirek.hu   
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